
GroenLinks neemt deel aan nieuwe coalitie 

‘Een sociaal en groen Doetinchem’ dat was de inzet waarmee GroenLinks de 
campagne van de afgelopen gemeenteraadsverkiezingen in ging. Na de 
verkiezingsuitslag volgden de coalitieonderhandelingen. Daar werd duidelijk dat 
we onze inzet ook daadwerkelijk zouden kunnen gaan waarmaken door deelname 
aan de nieuwe coalitie. Inmiddels is er een coalitie  gevormd tussen CDA, VDD, 
D66, SGP-CU en GroenLinks. Namens GroenLinks zit Frans Langeveld in het college 
als wethouder voor duurzaamheid en de participatiewet (werk en inkomen).  

Bij de verkiezingen stemden 1.703 inwoners op GroenLinks Doetinchem. Dit 
vertaalt zich naar 2 zetels in de gemeenteraad. Naast fractievoorzitter Frans 
Langeveld werd Sevda Bali met voldoende voorkeursstemmen gekozen tot raadslid. 
Nadat Frans beëdigd werd als wethouder volgde John Westerdiep hem op in de 
raad. We moesten met spijt afscheid nemen van Rob van Dillen en Joost van der 
Walle als raadslid. Rob maakt nog wel deel uit van de fractie in de rol van 
raadsopvolger. Joost wordt actief binnen ons afdelingsbestuur. 
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Coalitieonderhandelingen 

Als relatief kleine partij kan het soms 
lastig zijn om goed zichtbaar te zijn 
tijdens de coalitieonderhandelingen. We 
hebben daarom nadrukkelijk contact 
gezocht met andere partijen om 
uiteindelijk een sociaal, groen en 
toekomstgericht collegeprogramma te 
kunnen realiseren voor de gemeente 
Doetinchem. Met twee partijen hadden 
we de afgelopen jaren goede contacten 
op het inhoudelijk vlak: de SP en de 
SGP/CU. Landelijk bestaan er tussen deze 
partijen en GroenLinks nogal wat 
politieke verschillen, maar op het gebied 
van het sociale domein, duurzaamheid 
en financiën zijn er lokaal stevige 
raakvlakken. In de weken na de 
verkiezingen bleef de band met deze 
partijen in stand. Dat gevoel had de CDA-
informateur blijkbaar ook want hij kwam 
3 weken na de verkiezingen met een 
voorstel voor een coalitie van CDA, VVD, 
SP, GroenLinks en SGP/CU. Hij noemde 
GroenLinks en de SGP/CU zelfs een 
combi. Die term hadden wij nooit 
gehanteerd, maar is wel een eigen leven 
gaan leiden. Hoewel er dus geen sprake 
was van een combi, gaf de term wat ons 
betreft wel onze goede samenwerking 
op eerdergenoemde raakvlakken weer. 

Direct na de presentatie van het verslag 
van de informateur bleek echter dat de 
PvdA en de SP alleen gezamenlijk wilden 

deelnemen aan de coalitie. Dit zou een 
goed sociaal beleid voor onze gemeente 
waarborgen. Hoewel de inbreng van 
GroenLinks een goed sociaal beleid 
omvatte, kozen wij er toch voor om onze 
coalitiepartners te vinden op basis van 
de inhoud van ons verkiezings-
programma en niet mee te doen aan 
blokvorming. Helaas hebben we de 
afgelopen raadsperiode moeten 
vaststellen dat de linkse meerderheid in 
de gemeenteraad  (PvdA, GroenLinks, SP 
met 16 van de 31 zetels) zelden werd 
benut. 

Agenda voor de toekomst 

De ontstane situatie zette een streep 
door de eerste opties van de informateur 
en gaf onzekerheid over het verdere 
verloop van de formatie. De bal lag nu bij 
de formateur, Peter Drenth van het CDA. 
Deze weigerde met het blok van de PvdA 
en de SP te overleggen, omdat een 
college met deze combinatie naar zijn 
mening geen recht deed  aan de 
verkiezingsuitslag. Hij besloot het over 
een andere boeg te gooien en stelde een 
‘Agenda voor de toekomst’ op met 
daarin de belangrijkste onderwerpen 
voor de gemeente in de komende jaren. 
Het stuk werd eind april in een openbare 
raadsvergadering besproken om te kijken 
welke partijen zich konden vinden in de 
opgenomen visie. Het stuk werd door 
alle partijen positief ontvangen en door 

een aantal partijen, waaronder 
GroenLinks, van kanttekeningen 
voorzien.  

GroenLinks stelde vervolgens vast dat 
de ‘Agenda voor de toekomst’ ons 
voldoende aanknopingspunten bood 
om verder te praten over de inhoud van 
een coalitieakkoord. Ondertussen 
nodigde de formateur vier partijen uit 
voor coalitieoverleg: CDA, VVD, D66 en 
SGP/CU. Naar zijn mening hadden deze 
partijen zijn ‘Agenda voor de toekomst’ 
onverkort overgenomen en zouden zij 
de kern vormen voor het nieuwe 
college. Omdat er voldoende 
raakvlakken waren met de andere 
partijen nodigde deze kerncoalitie met 
name de linkse partijen uit om aan te 
geven of zij ook wilden meedoen. Op 
deze uitnodiging hebben wij, als enige 
partij, positief gereageerd.  

Inbreng GroenLinks 

Tijdens de onderhandelingen die 
volgden was onze inbreng op 
hoofdlijnen als volgt:  
- een goed sociaal beleid (niemand valt 
buiten de boot), 
- daadwerkelijke invulling van de 
duurzaamheidsagenda, 
- versterking van de betrokkenheid van 
de burger bij de ontwikkelingen in 
zijn/haar leefomgeving, 
- bij mobiliteit een gelijkwaardige 
positie voor het openbaar vervoer en de 
fiets t.o.v. de auto,  
- een andere, beperktere rol van de 
overheid, die meer vertrouwen in de 
burger heeft en deze meer 
verantwoordelijkheid geeft. Wanneer 
een burger dat zelf niet kan, kan deze 
op de gemeente rekenen! 

Op alle punten hebben we inbreng 
geleverd en deze is bijna geheel 
overgenomen in het akkoord. 
Bijvoorbeeld: 
- De Doetinchemse Keuze (gesteund 
door de hele raad) voor het inrichten 
van het sociale domein is uitgangspunt. 
De tekst “niemand valt buiten de boot” 
is letterlijk overgenomen.  
 



De nieuwe fractie stelt zich voor 

Met minder raadsleden, maar met evenveel passie en inzet, is de nieuwe fractie 
van GroenLinks aan de slag gegaan. We hebben een koersdocument opgesteld 
waarin we behalve onze visie op de toekomst ook uitgangspunten en 
speerpunten voor deze raadsperiode hebben vastgesteld. De uitgangspunten zijn 
gelijk aan de GroenLinks inbreng voor het coalitieakkoord 'Agenda voor de 
toekomst' (z.o.z. sociaal beleid, invulling duurzaamheidsagenda, betrokkenheid 
van de burger, mobiliteitsbeleid en beperktere rol overheid). Onze speerpunten 
zijn: Duurzaamheid & Natuur, Werk & zorg en Burgergerichtheid & solidariteit. 

De komende periode zal in de gemeenteraad ‘De Doetinchemse Keuze’ 
regelmatig op de agenda staan. In ‘De Doetinchemse Keuze heeft de raad kaders 
vastgesteld waarbinnen de overdracht van taken van het Rijk naar de gemeente 
wordt geregeld. Het gaat daarbij om jeugdzorg, buurt- en thuiszorg en de 
activering vanuit bijstand naar werk. Een grote operatie die op 1 januari 2015 zal 
plaatsvinden. In het eerstvolgende fractiebericht zullen we je hierover verder 
informeren. 

Redactie: Rob van Dillen   Een gratis abonnement?    Het fractiebericht wordt 
Tel. (0314) 682441   Mail ons of stuur een kaartje naar:  gekopieerd bij de Repro: een 
Lezersadministratie: Marcella Heerenveen   Antwoordnummer 90  werkplek voor mensen met een 
fractieberichtdoetinchem@upcmail.nl  7000 VB Doetinchem  verstandelijke beperking. 
 
 
 
 

- Er is een complete duurzaamheid-
paragraaf toegevoegd aan het akkoord.  
- Het kappen van met name grotere 
bomen wordt teruggedrongen.  
- De communicatie van de gemeente 
(raad) met onze inwoners is de komende 
jaren een kerntaak. We willen onze 
inwoners daadwerkelijk betrekken bij 
ontwikkelingen binnen hun 
leefomgeving.  
- Ten aanzien van mobiliteit is 
verdubbeling van het spoor naar 
Zevenaar opgenomen en een aanpak van 
de fietsinfrastructuur. 

GroenLinks is blij mee te kunnen doen 
aan een coalitie die gevormd is op basis 
van inhoud. We zullen ons volledig 
inzetten om ons programma te 
realiseren voor de gemeente 
Doetinchem en haar inwoners. 
 

 
 
Sevda Bali - raadslid / fractievoorzitter 

Portefeuille: sociaal beleid – solidariteit – 
jeugd en onderwijs – wonen en 
woonomgeving – financiën -  sport, 
recreatie en cultuur. 
In 1969 geboren in Berlijn. Ik woon sinds 
1989 in Nederland en heb een dochter 
en een zoon. Mijn naam betekent: 
verliefd, en ik ben verliefd: op het leven. 
Eerbied voor de natuur en sociaal met 
elkaar omgaan, dat zijn voor mij de 
belangrijkste dingen in het leven. Niet 
alleen als moslim, Turkse vrouw wil ik 
aangesproken worden, maar in de eerste 
plaats als mens. Ik ben Mens, Vrouw, 
Moeder, Collega, Vriendin. Wat 
GroenLinks tot nu toe heeft gedaan en 
bereikt, geeft alle vertrouwen in een 
daadkrachtige toekomst. Ik wil een 
druppel van de samenleving zijn, zodat 
we als GroenLinks gezamenlijk een 
oceaan kunnen vormen. 
s.bali.groenlinks.doetinchem@live.nl 
 
 

 

 

 
John Westerdiep - raadslid 

Portefeuille: duurzaamheid – duurzame 
economie - milieuhygiëne – mobiliteit – 
afval als grondstof - natuur - 
buitengebied -  dierenwelzijn – 
waterbeheer.   
Geboren in Eibergen. Na wat 
omzwervingen door het land, woon ik 
met vrouw en zoon al weer ruim 12 jaar 
in Doetinchem. Als milieukundige ben ik 
professioneel betrokken bij 
milieuvraagstukken en ruimtelijke 
ontwikkelingen. Mijn overtuiging is dat 
de politiek groener en socialer kan en 
moet. Ik zie steeds meer asfalt, minder 
groen en grotere socialere verschillen. 
Daarom wil ik aandacht voor een 
leefbare en duurzame samenleving en 
een politiek die kijkt naar de kwaliteiten 
en mogelijkheden van mensen en hun 
omgeving. De gemeente moet het goede 
voorbeeld geven, een betrouwbare 
partner zijn en voorwaarden scheppen 
voor groene en sociale initiatieven. Dit 
bepaalt of mensen sociaal en financieel 
willen en kunnen investeren in hun 
omgeving. 
johnwesterdiep.groenlinks@gmail.nl 

 

 

 
Rob van Dillen – raadsopvolger 

Portefeuille: ondersteuning van de 
fractie op alle onderwerpen – redactie 
fractiebericht.   
In 1968 geboren in Kilder. Samen met 
Monique, onze twee dochters en zoon 
woon ik in Wehl. Van 2009 tot maart 
2014 ben ik raadslid geweest en 
woordvoerder voor sociaal beleid, 
ruimtelijke zaken, natuur en milieu, 
verkeer, jeugd en onderwijs.  
Ook als raadsopvolger wil ik graag 
verder werken aan een open, eerlijke en 
transparante gemeente die meer 
loslaat, maar geen mensen laat vallen. 
Een financieel gezonde en economisch 
sterke gemeente, zonder dat dit ten 
koste gaat van de gezondheid en de 
leefomgeving van inwoners. Waar 
ruimte wordt geboden aan initiatieven 
en het meedenken van inwoners. Waar 
duurzaamheid onderdeel is van elk 
beleidsstuk, kwaliteit voor kwantiteit 
gaat en met respect wordt omgegaan 
met mens, dier en natuur. Kortom: een 
sociale en groene gemeente. 
robdillen@upcmail.nl 
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